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Zápis ze schůze výkonného výboru a zaměstnanců ČeMBA o.s., 18.3.2010, 
Praha 

 
Přítomni (viz prezenční listina):  

členové VV: 
Maxmilian Halata, Aleš Hnyk, Martin Krahulík, Tomáš Kvasnička, Rostislav Skopal  

zaměstnanci: 
Hana Hermová (Petr Slavík omluven pro nemoc)  

 
Zahájení schůze cca 17.45 po příchodu všech účastníků 
 
Tomáš Kvasnička: přivítání účastníků, schůze poběží podle bodů v programu 
rozeslaném den předem. 
Zápis ze schůze vyhotoví společně Tomáš Kvasnička a Hanka Hermová a rozešlou 
jej následně ke schválení VV. 
 
K programu: 
diskuze nad analýzou projektů ČeMBy: Bajková školka, Lesní stezky, Singltrek 
 
Projekt Bajková školka za Petra představuje Tomáš. 
- Bajková školka dostala na letošní rok podporu 150.000 Kč od Nadace BBH, je 
pravděpodobné, že tato podpora bude pokračovat. 
 
Projekt Lesní stezky představuje Hanka. 
- projekt je velmi dobře vnímaný u veřejnosti, někdy otevírá dveře tam, kde by je 
ČeMBA jako bajkerská organizace měla uzavřené, projekt díky svému zaměření 
přesahuje bajkerskou veřejnost a může obecně zasahovat celou řadu dalších lidí 
- projekt Lesní stezky získal grant 153.685 Kč od MŽP, což jsou první peníze ze 
státního rozpočtu pro ČeMBu! 
 
Projekt Singltrek představuje Tomáš. 
- vysvětluje složitý vznik projektu Singltreku a jeho stávajícího naplnění v 
Singltreku pod Smrkem, kde v současné době musí k němu vzniknout správcovská 
organizace. Výkonný výbor v hlasování souhlasí s tím, aby ČeMBA byla spolu s 
obcemi jejím zakládajícím členem. 
- zároveň řešíme problematiku příměstských stezek, jako té, co by měla v blízké 
době vzniknout v Plzni 
 
zpráva o současné každodenní pracovní agendě ČeMBy (od poslední schůze VV) 
- jednotlivé body představují střídavě Hanka a Tomáš 
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• vývoj okolo dohody s AOPK  
• vývoj okolo připravovaného NP Křivoklátsko (+ web)  
• spolupráce s KRNAP  
• singtrek okolo Plzně - jednání, žádost o grant na projektovou dokumentaci  
• pomoc s projektovou dokumentací pro Bikepark Dolní Újezd (Adam 

Vodehnal)  
• jednání okolo lesnické politiky v souvislosti s NLP 2  
• postupný upgrade webu Lesní stezky, tvorba komunity na FB, příprava na 

newsletter LS  
• příprava přechodu na nový CMS -> členské profily, komunikace se členy  
• pomoc s agendou pro brigádu Lávky Cholupický potok  
• Bajková školka na veletrhu For Bikes Praha, Pro Dítě Brno  
• příprava grafiky pro Bajkovou školku  

 
20:00 ukončení schůze - z důvodu nutnosti opustit jednací prostor poskytnutý 
přáteli z dobré vůle 
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ČeMBA razítko


